

FEBRUARY 2020 / FEVRIER 2020

AUSTRALIA : EOA :

'Employee share schemes get tax review' : EOA Deputy Chair Andrew Clements was quoted this morning in an article appearing in the Australian Financial Review. The article 'Employee share schemes get tax review' is in relation to ... [Read more](#)

La révision de la fiscalité des plans d'actionnariat salarié : le Vice-Président de l'EOA, Andrew Clements était cité ce matin dans un article de la revue Financière Australienne : cet article a trait à [\(Plus ...\)](#)

Cooperative Workplaces – How can Australia capture productivity improvements from more harmonious workplace relations : "Employee Ownership Australia is delighted by the announcement from Hon. Christian Porter, Attorney General and Minister for Industrial Relations that giving workers a financial interest in the company through employee ... [Read more](#)

Des lieux de travail coopératifs- Comment l'Australie peut améliorer la productivité par des relations de travail plus harmonieuses : l'EOA se félicite de l'annonce faite par Hon. Christian Porter, Procureur Général et Ministre des relations industrielles que l'attribution aux salariés d'un intérêt financier dans leur entreprise par l'actionnariat salarié... [\(Plus ...\)](#)

BELGIUM : ETION

	Komende activiteiten
	<p><u>VOLZET** ETION Denkt Door - Een digitaal verhaal voor elke organisatie</u> - dinsdag, 17-03-2020 - Regio: Antwerpen-Mechelen, Kempen, Brabant-Brussel, Oost-Vlaanderen, West-Vlaanderen Lees meer</p> <p><u>Lunchgesprek met trendwatcher Stefaan Vandist</u> - Welkom in Pretopia! - woensdag, 18-03-2020 - Regio: Antwerpen-Mechelen Lees meer</p> <p><u>VOLZET** Workshop Werken met waarden</u> : dinsdag, 24-03-2020 Regio: Antwerpen-Mechelen, Brabant-Brussel, Oost-Vlaanderen, West-Vlaanderen Lees meer</p> <p><u>Overnames en fusies - perfecte match of complete clash?</u> - Praktijkgetuigenissen over de impact op mens en cultuur - Datum: donderdag, 26-03-2020 Regio: West-Vlaanderen Lees meer</p> <p><u>VOLZET* Bedrijfsbezoek Colruyt Group Fine Food</u> - Factory of the future - donderdag, 26-03-2020 - Regio: Brabant-Brussel Lees meer</p> <p><u>Bedrijfsbezoek gevangenis Oudenaarde</u> - vrijdag, 27-03-2020 Regio: Oost-Vlaanderen Lees meer</p> <p><u>Book & Breakfast met Geert Noels: Gigantisme</u> - Pleidooi voor een economie op mensenmaat - donderdag, 02-04-2020 Regio: Brabant-Brussel Lees meer</p> <p><u>Het ziekteverzuim in Vlaanderen neemt toe.</u> - Hoe kunnen we dit samen aanpakken? - donderdag, 02-04-2020 - Regio: Kempen Lees meer</p>
	

EUROPE : ESMA

[ESMA seeks experts in corporate finance to join its industry advisory group](#) :

The European Securities and Markets Authority (ESMA) has today published an open...

[esma31-69-261 call for expression of interest cfsc cwg 2020.pdf](#)

L'ESMA recherche des experts de la gestion financière des entreprises pour son groupe de conseil à l'industrie. Cette institution a publié ce matin un appel à candidature :

[esma31-69-261 call for expression of interest cfsc cwg 2020.pdf](#)

[ESMA consults on draft technical standards for benchmarks](#) :



The European Securities and Markets Authority (ESMA), the EU's securities markets regulator, has launched a...

[esma70-156-1464 consultation paper benchmarks rts.pdf](#)


L'Autorité Européenne des Marchés Financiers vient de lancer une consultation sur un projet de standardisation technique pour les référencements

[esma70-156-1464 consultation paper benchmarks rts.pdf](#)

FRANCE : FONDACT

	<p><u>Semaine de l'Épargne Salariale : la quatrième édition aura lieu du lundi 23 au vendredi 27 mars 2020</u></p>	
---	--	---

GERMANY : AGP

<p>Publikationen</p> <p>Mit einer kleinen Auswahl an Publikationen geben wir Ihnen einen weiterführenden Einblick sowie erste Hilfestellungen an die Hand. Daneben verfügen wir über eine weitere umfangreiche Materialsammlung. Unser Archiv steht der wissenschaftlichen Recherche ebenso offen wie dem an praktischen Beispielen interessierten Unternehmer.</p> <p><u>Informationsbroschüre Mitarbeiterbeteiligung des Bundesministeriums für Arbeit und Soziales</u></p> <p><u>Stille Beteiligung als Standardmodell der Mitarbeiterbeteiligung im Mittelstand</u></p> <p><u>Praxisleitfaden zur Einführung von Mitarbeiteraktienprogrammen</u></p>	
---	---

Publications

With a small selection of publications, we provide you with further insight and initial assistance. In addition, we have another extensive collection of materials. Our archive is open for scientific research as well as for entrepreneurs interested in practical examples.

- [Information Brochure Employee Participation of the Federal Ministry of Labour and Social Affairs](#)
- [Silent partnership as a standard model of employee participation in medium-sized companies](#)
- [Practical guide to the introduction of employee share programs](#)

Publications

Grâce à une petite sélection de publications, nous vous offrons un aperçu plus détaillé et une première assistance. En outre, nous disposons de beaucoup d'autres documents. Nos archives sont ouvertes à la recherche universitaire ainsi qu'aux entrepreneurs intéressés par des exemples pratiques.

- [Brochure d'information sur la participation des travailleurs du ministère fédéral du travail et des affaires sociales](#)
- [Le partenariat silencieux comme modèle standard de participation des salariés dans les moyennes entreprises](#)
- [Guide pratique pour l'introduction de programmes d'actionnariat salarié](#)

UK :

EOA : EOA welcomes new paper that highlights 'missed opportunity' to invest in EO

The Employee Ownership Association (EOA) welcomes a new paper that highlights one of the key barriers to growth of the employee ownership sector – access to finance. The report, published by employee ownership think tank Ownership at Work, entitled Capital Partners? Why it's time for finance and employee ownership to talk, heralds a missed opportunity that has resulted in the unmet needs of more than half of the employee owned sector. Copies of the paper will be shared at an event an EOA event "Investing in Employee Ownership" on March 16, where representatives...[\(More ...\)](#)

L'Association pour l'Actionnariat Salarié (EOA) salue la publication d'un nouveau document qui met en évidence l'occasion manquée de développer l'actionnariat salarié. Ce rapport, publié par le think tank Ownership at Work sous le titre « Capital Partners ? Pourquoi est-ce le moment de se parler entre la finance et l'actionnariat salarié », dénonce l'occasion manquée résultant de la non satisfaction des besoins de plus de la moitié du secteur des coopératives. Des copies de ce rapport seront distribuées lors de l'évènement organisé le 16 mars par l'EOA « S'investir dans l'actionnariat salarié », où des représentants [Plus ...](#)

ESOP Centre :

BUDGET TREMORS : The shock resignation of Sajid JAVID as chancellor left the treasury anxious about the budget, which will be delivered nonetheless by his successor Rishi SUNAK MP, on the scheduled date of March 11. Mr Hurlston said : "The departure of Sajid Javid from No11 is a sad day for fans of employee share ownership. [\(More ...\)](#)

L'horreur budgétaire : la démission surprise de Sajid JAVID comme Chancelier de l'Echiquier a laissé le Trésor inquiet du budget, qui sera néanmoins présenté par son successeur, le député Rishi SUNAK à la date prévue du 11 mars. M. Hurlston a dit : « Le départ de Sajid JAVID est une mauvaise nouvelle pour ceux qui aiment l'actionnariat salarié » [\(Plus ...\)](#)

Trustee Registration Service Expanded : HMRC and HM Treasury published a consultation on expanding the Trust Registration Service to comply with the Fifth Anti-Money Laundering Directive, ...[\(More ...\)](#)

Le service de l'enregistrement des trustees est développé. Les Autorités fiscales et le Trésor ont publié une consultation sur le développement de l'enregistrement pour les Trustees, en application de la cinquième Directive sur le blanchiment d'argent [\(Plus ...\)](#)


PROSHARE :

Attitudes to Employee Share Ownership : Failure to engage the rapidly growing workplace millennials population on share plans could have existential consequences for the share plans industry. [Download the report](#)

Attitudes à l'égard de l'actionnariat salarié : Le fait de ne pas faire participer les « millennials », dont le nombre est en croissance rapide dans le monde du travail, aux plans d'actionnariat pourrait avoir des conséquences existentielles pour le secteur des plans d'action. [Télécharger le rapport](#)

USA

NCEO :

	<p>NCEO's 2020 Annual Conference: Where Employee Ownership Thrives ; Minneapolis, MN :: April 21–23, 2020 (preconference on April 20)</p> <p>Join us this April in Minneapolis for two-and-a-half-days of education and inspiration. More than 130 sessions will provide you with the tools and connections to succeed with employee ownership.</p> <p>Learn more about our 2020 Annual Conference</p>
---	---

[House Committee Holds Hearings on Employee Ownership in Small Businesses](#)

On February 12, the House Committee on Small Business held a hearing on "Challenges and Benefits of Employee-Owned Small Businesses." [\[More...\]](#)


Le 12 février, le Comité des petites entreprises a organisé une audition sur : « les défis et les avantages des petites sociétés détenues par leurs salariés. ([Plus ...](#))

[The State of Worker Cooperatives 2019](#)

The U.S. Federation of Worker Cooperatives and the Democracy at Work Institute released their annual report on the state of worker cooperatives in the U.S. [\[More...\]](#)

La Fédération Américaine des coopératives ouvrières et l'Institut de la Démocratie au travail ont publié leur rapport annuel sur l'état des lieux concernant les coopératives aux USA ([Plus ...](#))

PSCA :

	<p>2020 National Conference :</p> <p>Turning Noise into Music • May 14-15 • Hilton New Orleans Riverside • New Orleans, LA New Orleans</p>
--	---

[62nd Annual Survey Report](#) : The *62nd Annual Survey of Profit Sharing and 401(k) Plans* is available now. [Learn More](#)

[Participate](#) in PSCA's 2nd Annual HSA Benchmarking Survey. Deadline: March 20.

